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Zusammenfassung

        
Von 115 femoro-kruralen Arterienverschlüssen waren 84% im Ischämiestadium III und IV. Alle Eingriffe zur Revaskularisation, auch Zweiteingriffe, konnten ohne Letalität durchgeführt werden. Bei der Entlassung bestand bei 93 % eine offene Rekonstruktion. Zwei bis neun Jahre nach dem Eingriff sind 64 % der Venentransplantationen funktionstüchtig. Nur 11 Patienten mußten seit der Rekonstruktion wegen eines Bypassverschlusses amputiert werden. Unsere Ergebnisse beweisen, daß beim Unterschenkelarterienverschluß heute die femoro-krurale Rekonstruktion der lumbalen Sympathektomie und der konservativen Behandlung überlegen ist.


      
        
Summary

        
In 84% of 115 femoro-crural arterial occlusions stage III and IV was present. All operations to revascularisation, including second operations could be performed without lethality. On leaving hospital in 93% the bypass was patent. Two to nine years after the operation in 64% of the venous grafts were good. Only eleven patients have had to subject amputations because of bypass occlusion since reconstruction. Our results prove that the femoro-crural reconstruction in arterial occlusion of the lower leg is superior to lumbar sympathectomy and the conservative treatment.


      

Key-Words:

Femoro-crural occlusion - Femoro-crural revascularisation - Short- and late-term results
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